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Art 47 RvO aan het college van GS
gesteld door de heer R. Dercksen van
de Partij voor de Vrijheid betreffende
lncubeter (d.d. 1 3-06-201 6)

Toelichtinq:
Het Algemeen Dagblad schrijft dat er weer eens een subsidieproject faliekant is mislukl de incubeter, gestart in

2013. De belastingbetaler ging via de Provincie Utrecht weer voor een half miljoen euro het schip in.

1. Hoeveel studenten werden er in 2013 bereikt en was dat geen signaal om te veronderstellen dat het
project gedoemd was te mislukken?

Antwoord:
De lncubeter is pas daadwerkelijk van start gegaan in januari 2O14.Yoor die tijd zijn geen studenten
geworven.

2. Aan exact welke posten is het geld opgegaan?

Antwoord:
Op 15 juli 2013 hebben Provinciale Staten in hun vergadering besloten een subsidie te verlenen van

maximaal € 1.075.000,=. U heeft dit gedaan op basis van onder andere een businessplan en een

daarbij behorende begroting. ln deze begroting kunt u de uitgavenposten terugvinden voor de eerste

twee tranches. De laatste tranche (€ 100.000,=) en een gedeelte van de tweede tranche is besteed

aan de transitiefase. Het betreft dan voornamelijk personeelslasten (directeur (0,6 fre) en

programmamanager (0,2 fte) en kosten voor het organiseren van workshops.

3. Wanneer komt u eindelijk tot de conclusie dat alleen subsidie moet worden verstrekt als de kans van

slagen aangetoond en nagenoeg zeker is? U besteedt tenslotte niet uw eigen geld.
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Antwoord:
ln het geval van de lncubeter betrof het een vemieuwende aanpak. Ondanks alle zorgvuldigheid heeft
deze aanpak helaas niet tot het gewenste resultaat geleid.

4. Heefr u zich vooraf verdiept in de kans van slagen van het project? Zo jawaar bestond die verdieping
uit? Graag een gedetailleerd inzicht.

Antwoord:
Wij verwijzen hiervoor naar het businessplan, dat u op 15 juli 2013 heeft goedgekeurd

5. Hoeveel subsidietrajecten heeft u nu nog lopen waar het gevaar van mislukken ook dreigt?

Antwoord:
Er is nooit 100% zekerheid te geven dat een subsidietraject succesvol verloopt. Uiteraard kijken wij bij
elke aanvraag naar het realiteitsgehalte en de kans op succes.

Gedeputeerde Staten van Utrecht,

Voozitter,

2




